
w w w . h a m d e l i d a i l y . i r5 دوشنبه 9 آبان 1401   سال هفتم   شماره 2050 ویژه شهرستان

طی چند هفته آینده 50 دستگاه اتوبوس 
تازه نفس به کرج اضافه میشود

رییس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری 
کــرج گفت: در کنــار خرید اتوبوس نــو، فرایند 
نوســازی ۱۵۲ اتوبوس فرسوده هم در دستور کار 
قــرار گرفته و بعد از اورهال آنها ســرفاصله توقف 
در هســته مرکزی شهر بیش از ۳۰ درصد کاهش 

پیدا میکند.
محسن امیدوار حسینی  با اشاره به اینکه به زودی 
فرایند جــذب راننده برای تعدادی از اتوبوس های 
نویی که قرار اســت بــه زودی وارد خطوط پرترد 
شهر شــود به اتمام میرسد، اظهار کرد: طی چند 
هفتــه آینده ۵۰ اتوبوس نو به ناوگان حمل و نقل 
عمومی تزریق میشــود و به این ترتیب شاهد حل 
مشــکل شــلوغی برخی از خطوط پرتردد شــهر 

خواهیم بود.
وی ادامــه داد: علاوه براین، با جذب ۱۰۰ میلیارد 
تومان اوراق مشارکت، حدود ۲۰ اتوبوس دیگر هم 

خریداری و به ناوگان اضافه میشود.
این مســئول تصریح کرد: در کنار خرید اتوبوس 
نــو، فرایند نوســازی ۱۵۲ اتوبوس فرســوده هم 
در دســتور کار قرار گرفته و بعــد از اورهال آنها 
سرفاصله توقف در هسته مرکزی شهر بیش از ۳۰ 

درصد کاهش پیدا میکند.
رییس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری 
کرج توضیح داد: البته نباید توقع داشــت اورهال 
این اتوبوســها ظرف یک تا دو ماه به پایان برسد، 
بلکه این روند در برنامه ای دوساله پیش بینی شده 

و حدودا تا پایان ۱۴۰۳ ادامه دارد.

مدیرکل آموزش و پرورش کرمانشاه:
خانواده ها دانش آموزان علامت دار را 

مدرسه نفرستند
 مدیــرکل آموزش و پرورش اســتان کرمانشــاه 
از خانواده هــا خواســت دانش آمــوزان بــا علائم 
ســرماخوردگی و آنفلوآنزا را تــا بهبودی کامل به 

مدرسه نفرستند. 
 سلمان محمدی با بیان اینکه تعطیلی مدارس به 
واسطه شیوع سرماخوردگی و آنفلوآنزای فصلی در 
برنامه آموزش و پرورش نیست، گفت: قرار نیست 
بخاطر یک ســرماخوردگی مدارس تعطیل شوند. 
وی با اشاره به تعطیلی سه ساله مدارس به واسطه 
شــیوع بیماری کرونا، گفت: اگر روال این شود که 
بخاطر هــر موضوعی مدارس به ســمت تعطیلی 
بروند کــه در این صورت فراینــد تعلیم و تربیت 

لطمات جدی خواهد خورد.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان کرمانشاه  در 
ادامه با توصیه به استفاده از ماسک از سوی دانش 
آموزان ســر کلاس های درس، گفت: به مدارس 
تاکید شــده تا تهویه کلاس هــای درس را برای 
جلوگیری از انتشــار بیماری جــدی بگیرند.  وی 
همچنین از خانواده ها خواست برای جلوگیری از 
شیوع بیماری آنفلوآنزا دانش آموزان علامت دار را 

به مدرسه نفرستند. 
 وی تاکید کرد: به مدارس تاکید شده برای حضور 
دانش آموزان بیمار سر کلاس درس سخت گیری 
نکنند و اجازه بدهند دانش آموزان بیمار تا بهبودی 

کامل در منزل استراحت کنند. 
وی در ادامــه اشــاره ای هم به وضعیت شــیوع 
آنفلوآنــزا در بین دانش آموزان اســتان داشــت و 
گفت: خوشــبختانه نســبت به هفته پیش تعداد 
دانش آموزان مبتلا به آنفلوآنزا روند کاهشی داشته 

است.

معاون جهاد کشاورزی کرمانشاه:
 فروش مرغ با قیمت 

بیش از 63 هزار تومان تخلف است
 معاون توســعه بازرگانی سازمان جهاد کشاورزی 
استان کرمانشــاه با اعلام اینکه ستاد تنظیم بازار 
قیمت فروش هر کیلو مرغ گرم را 6۳ هزار تومان 
تعیین کرده، گفــت: فروش مرغ با قیمت بیش از 

6۳ هزار تومان تخلف است. 
محمدرضا عباســی با بیان اینکــه روزانه بین 8۰ 
تا ۱۰۰ تن مــرغ گرم در بازار کرمانشــاه عرضه 
می شود، گفت: البته نیاز بازار بیشتر از این مقدار 
اســت و تلاش می شود مابقی نیاز از طریق عرضه 

مرغ منجمد جبران شود. 
وی اظهار کرد: در حال حاضر روزانه بسته به نیاز 
بازار بین ۱۰ تــا ۲۰ تن مرغ منجمد با قیمت هر 
کیلو ۴8 هزار تومان در بازار استان عرضه می شود. 
وی قیمــت مصوب مرغ گرم را نیز 6۳ هزار تومان 
اعــلام کرد و گفت: فروش مــرغ با قیمت بیش از 
6۳ هزار تومان تخلف است و با متخلفین برخورد 

می شود.
عباســی با اشاره به کم شــدن میزان خرید مرغ 
در اســتان، عنوان کرد: در حالــی که تا چند ماه 
پیش مردم استان روزانه حدود ۱۴۰ تن مرغ می 
خریدند، هم اکنون کمی کاهش تقاضا برای خرید 
مرغ داریــم که به دلیل بالا رفتــن مجدد قیمت 

آن است. 
 وی در ادامه اشــاره ای هم به جوجه ریزی خوب 
صورت گرفته در واحدهای مرغداری استان داشت 
و گفــت: احتمالا ظرف چنــد روز آینده با عرضه 
بیشــتر مرغ از ســوی مرغداری ها مازاد مرغ در 
بازار استان خواهیم داشــت، لذا برای خرید مرغ 
مازاد مرغداران و ذخیره سازی آن به صورت مرغ 
منجمد از طریق شرکت پشتیبانی امور دام استان 
برنامه ریزی شده است.  وی اظهار کرد: بعید است 
در ادامه ســال کمبودی در زمینه تامین مرغ در 

استان داشته باشیم. 

خبر

آغاز تزریق گاز به منطقه ویژه 
اقتصادی سمنان 

معاون فنی شــرکت شــهرک های صنعتی استان 
ســمنان از آغاز عملیات تزریق گاز و گاز رســانی 
به فاز عملیاتی منطقه ویژه اقتصادی سمنان خبر 

داد.
محمد درویش پروری با اعلام این خبر اظهار کرد: 
توسعه شبکه گاز منطقه ویژه اقتصادی سمنان با  
بیش از یک  کیلومتر اجرای خطوط شبکه و تغذیه 

و نصب انشعاب انجام شد.
وی بیان کرد: این پروژه با ســرمایه گذاری حدود 
چهار میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال به اتمام رسید.

 معاون فنی شرکت شــهرک های صنعتی استان 
ســمنان ادامه داد: منطقه ویژه اقتصادی سمنان  

دارای ۲۹۰ هکتار فاز عملیاتی است.
وی با اشــاره به تأمین زیرســاخت های مورد نیاز 
سرمایه گذاران در شــهرک ها و نواحی صنعتی، و 
منطقه ویژه اقتصادی استان سمنان تصریح کرد: 
با انجام این مهم زیرســاخت و زمینه بهره مندی 
واحدهای صنعتی فراهم و دغدغه صاحبان صنایع 

برطرف می شود.
به گزارش ایســنا- منطقه ویژه اقتصادی سمنان 
دارای بیش از یک هزار هکتــار اراضی در اختیار 
اســت که در ۱۰ کیلومتری شــرق شهر سمنان 
واقع شــده اســت. قرارگرفتن در محور ارتباطی 
شمال-جنوب و شــرق- غرب، وجود منابع عظیم 
مواد معدنی، وجود خط آهن سراسری و فرودگاه، 
قرار گرفتن در مجاورت شــهرک صنعتی سمنان 
و امکان اســتفاده و تبادل مواد اولیه، محصولات 
و توان مهندســی با واحدهای صنعتی موجود در 
این شــهرک از جمله مزیت های این منطقه ویژه 

اقتصادی نوپا است.

 برخورداری 160 دانش آموز مرزنشین
 از نعمت فضای استاندارد

مدیرکل آموزش و پرورش خراسان جنوبی گفت: 
با بهره برداری از دبســتان 6 کلاســه شهر اسدیه 
۱6۰ دانــش آموز دختر مرزنشــین دوره ابتدایی 
شهرســتان درمیان از نعمت فضای آموزشــی و 

پرورشی استاندارد برخوردار شدند.
ســیدعلیرضا موسوی نژاد، با اشــاره به مشارکت 
بانک ملی ایران در احداث و تجهیز این آموزشگاه 
بــا اداره کل نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس 
اســتان، اظهار کرد: دبســتان 6 کلاســه شهدای 
بانک ملی شهر اسدیه با زیربنای ۵۴۰ مترمربع و 
مساحت ۱۵۰۰ مترمربع و اعتبار ۴ میلیارد تومان 

احداث شده است.
به گــزارش ایســنا، مدیرکل آمــوزش و پرورش 
خراســان جنوبی بــا بیان اینکــه در حال حاضر 
عملیات احداث ۱8۲پروژه آموزشــی، پرورشی و 
تربیتی بــا۷8۰ کلاس درس و ۷۵ هزار متر مربع 
در استان در حال اجراست، ادامه داد: از این تعداد 
۱6 طرح با ۴۵ کلاس درس در شهرســتان مرزی 

درمیان احداث می شود.
وی یادآور شد: از ابتدای  آبان ماه جاری تا کنون 
پنج فضای آموزشی، تربیتی، پرورشی و خوابگاهی 
در شهرستان های بیرجند، قاین، درمیان، فردوس 

و سرایان به بهره برداری رسیده است.

فرماندار فریدن خبر داد:
 موافقت سازمان برنامه و بودجه

 با قرار دادن فریدن در فهرست 
مناطق کم برخوردار

فرمانــدار فریدن گفت: ســازمان برنامه و بودجه 
پذیرفته کــه فریدن باید جز مناطق کم برخوردار 
محســوب شــود و این مهم جز اولیــن مصوبات 

مشترک شهرستانی و استانی بود.
عزیزالله عباســی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
اعتبارات ســفر رئیس جمهور به اســتان اصفهان 
برای شهرســتان فریدن هنوز به فرمانداری ابلاغ 
نشــده که پیگیری هــای لازم در این بــاره انجام 
شده است. کل اعتبارات این سفر برای شهرستان 
فریــدن ۳۰۰ میلیارد تومان اســت که این اعتبار 
برای بخش های مختلف کشاورزی، راه ها، مدارس 

و... بود.
وی بــا تأکیــد بر بــالا رفتن کیفیــت جاده های 
روستایی، افزود: ســه محور شامل جاده های بین 
روستایی اســت که تخصیص اعتبار مناسب برای 
بازســازی این راه ها ضروری است. جاده های بین 
روســتایی قودجانک به چیزان، ننــادگان به چغا 
و دهــق به میلاگرد با توجه بــه تردد زیاد نیاز به 
ترمیم و بازسازی دارند. در این مسیرها زمین های 
کشــاورزی زیادی وجود دارد که دارای جاده های 

ارتباطی مناسبی نیستند.
فرمانــدار فریدن درباره لزوم قــرار گرفتن مجدد 
نــام ایــن شهرســتان در میان شهرســتان های 
کم برخوردار کشــور، گفت: این مهم را در ســفر 
اســتاندار اصفهان به فریدن مطرح کردیم که جز 
اولین مصوبات مشــترک شهرستانی و استانی بود 
که بر این اســاس سازمان برنامه و بودجه باید نام 
فریدن را جز مناطق کم برخوردار قرار دهد. البته 
از نظر اشــتغال جز مناطق کم برخوردار محسوب 
می شــویم و باید در شــاخصه های دیگر نیز جز 

مناطق کم برخوردار محسوب شویم.
عباسی گفت: سازمان برنامه و بودجه پذیرفته که 
فریدن باید جز مناطق کم برخوردار محسوب شود 
و موافق هســتند این کار انجام شود. اگر مصوبات 
سفر رئیس جمهور و استاندار با اعتبارات آن ابلاغ 
شود بســیاری از مشکلات شهرستان را می توانیم 

پیگیری و حل کنیم.

خبر

 آمارها و ذخیــره ۱۳6 میلیون مترمکعبی 
سد زاینده رود حکایت از وضعیت نامطلوب 
این ســد دارد. به گفته ســخنگوی شرکت 
آبفــای اصفهان، ذخیره فعلی ســد قطعاً تا 
ابتدای فصل بارش و اوایل دی ماه کفاف آب 

شرب اصفهان را می دهد.
هفته گذشــته نیز امینی، مدیر بهره برداری 
و نگهداری از تأسیســات آبی شــرکت آب 
منطقــه ای اصفهان اعلام کــرد که مجموع 
ذخیره آب سدهای بزرگ استان اصفهان به 
۱۷۰میلیون مترمکعب رســیده و همچنین 
میزان پرُشدگی ســدهای استان ۱۲درصد 
است و بررسی وضعیت سدهای استان نشان 
می دهد که میزان پرُشدگی سدها نسبت به 
میانگیــن بلندمدت با کاهشــی معادل ۷۵ 
درصد مواجه بوده اســت.پیش تر نیز برخی 
کارشناسان نسبت به وضعیت بحرانی تأمین 
آب اصفهان هشدار داده و اعلام کرده بودند 
که اگر شــرایط آبی موجود به شیوه درست 
مدیریت نشود، به طورقطع اصفهان شرایطی 
شــبیه همدان را در پیش خواهد داشــت. 
به طور مثال شهریورماه امسال بهرام نادی، 
عضو کارگروه تخصصی فرونشســت استان 
اصفهان بــا بیان اینکه چنــان آب مصرف 
می کنیم که گویی تا ابد آب داریم، به ایسنا 
گفت بود که متاسفانه نتیجه عدم توجه به 
منابــع و مصارف آب در همــدان منجر به 
کمبود آب و فروچاله شــد و مشابه این کار 

در اصفهان در حال انجام است.
 ذخیره سد زاینده رود به ۷۰ و یا ۷۷ 

میلیون مترمکعب می رسد
چندی پیش نیز رئیس حوضــه زاینده رود 
در مدیریــت منابــع آب فــلات مرکــزی 
ایران، تأکید کرد که امســال سد زاینده رود 
شــرایط خوبی ندارد و ما دو سال متمادی 
خشکسالی داشتیم و بی انضباطی برداشت ها 
در بالادست باعث شــده تا جانِ سد گرفته 
شــود.به گفته علیرضا الماسوندی، آب سد 
نباید تخلیه و بیشــتر از این خالی شود و با 
توجه به اینکه سد زاینده رود بتنی دو قوسی 
اســت، کاهش و تخلیه آب این سد موجب 
وارونگی و ایجاد ترک در این ســد می شود، 
بنابراین وجود آب برای پایداری سد ضرورت 
دارد وگرنه این ســد را از دســت می دهیم، 
بنابرایــن باید آب از تونــل کوهرنگ انتقال 
یابــد.وی تصریح کرد که به طورقطع ورودی 
ســد زاینده رود هم در آذر خــوب نخواهد 
شــد، چراکه ورودی به صورت برف اســت 
و آب نمی شــود و اگر با این همین شــکل 
پیــش رویم بدون ملاحظه دی ماه امســال 
مخزن سد زاینده رود به ۷۰ و یا ۷۷ میلیون 

مترمکعب می رسد.رئیس حوضه زاینده رود با 
بیان اینکه ۱۲ میلیارد مترمکعب در حوضه 
یادآور شــد:  پیش خور کرده ایم،  زاینده رود 
اگر امروز دریاچه ارومیه احیا نمی شــود به 
دلیل پیش خور کردن آب آن است. متأسفانه 
در بالادســت رودخانــه که برداشــت های 
غیرمجــاز از طریق انجام می شــود الگوی 
کشــت رعایت نمی شــود و اگر می خواهیم 
اصلاح الگوی کشــت داشــته باشیم، کشت 
گلخانه ای باید با تأمین آب پایدار گســترش 
یابد.وی با بیان اینکــه نمی توان در غرب و 
شــرق اصفهان آب را حراج کرد، گفت: آب 
باید مســتقیماً و به صورت حجمی به دست 
سرمایه گذاران و کشــاورزان برسد، بنابراین 
انتقال بین حوضه ای تنهــا برای تأمین آب 
شرب انجام می شــود و اگر سرعت برداشت 
از آب هــای  زیرزمینــی کاهــش نیابد نرخ 
فرونشست به صورت تصاعدی افزایش خواهد 
یافت.به گفته مدیران آبی کشــور، در حال 
حاضر شــاهد تنش آبی در بیش از 8۰ شهر 
هســتیم و به نظر می رســد اصفهان نیز با 
توجــه به ذخیره ۱۳6 میلیــون مترمکعبی 
ســد زاینده رود بــا ورودی ۷ و خروجی ۱۲ 
مترمکعب بر ثانیه ســد بسیار بحرانی باشد 
و نگرانی های بسیاری برای تأمین آب شرب 

اصفهانی ها وجود دارد.
 امیدواریم به شــرایطی مثل همدان 

نرسیم
دراین باره ســخنگوی شرکت آب و فاضلاب 

اســتان اصفهان به ایســنا، گفــت: تقریباً 
کل کشــور با کاهــش شــدید ذخایر آبی 
خود مواجه هســتند در مــورد اصفهان نیز 
امیدواریــم میزان آب موجــود را به ابتدای 
فصل بارش برسانیم.مجید مختاری با اشاره 
به اینکه گفته شده که از نیمه دوم آبان ماه 
بارش ها آغاز می شود، تأکید کرد: تأمین آب 
بر عهده شــرکت آب منطقه ای و توزیع آب 
بر عهده شــرکت آبفا اســت و خوشبختانه 
اقدامات خوبی در آب منطقه ای اصفهان در 
حال انجام است تا ظرفیت تأمین آب بیشتر 
شود.وی تأکید کرد: در حالت بدبینانه ذخیره 
فعلی سد قطعاً تا ابتدای فصل بارش و اوایل 
دی ماه می رســد، البته با توجه به کم شدن 
مصارف، شاید این ذخیره بیشتر هم جواب 
دهد.سخنگوی شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان در پاســخ به این سوال که اصفهان 
نیز به شرایطی همانند همدان دچار خواهد 
شــد یا خیر؟ گفت: امیدوارم اینگونه نشود، 
البته زمان بارش ها در اختیار ما نیست و اگر 
بارش داشته باشیم مشکلی نخواهیم داشت، 
اما مطابق پیش بینی هواشناسی، بارش ها از 

نیمه دوم پاییز آغاز می شود.
 خط قرمز ما کیفیت آب شرب است

وی درباره کیفیت آب شرب اصفهان با توجه 
به کاهش شــدید ذخیره ســد زاینده رود، 
تأکید کرد: خط قرمز ما کیفیت آب شــرب 
اســت و آبی که از تصفیه خانه باباشیخعلی 
خارج می شــود تمــام پارامترهای فیزیکی 

و شــیمیایی لازم را دارد.مختــاری درباره 
میزان تصفیه آب تصفیه خانه باباشــیخعلی، 
گفــت: روزانه ۹۵۰۰ لیتر بــر ثانیه آب در 
تصفیه خانه باباشــیخعلی تولید می شــود و 
مــردم باید با صرفه جویــی از این وضعیت 
عبور کنیم.وی با تأکید بر اینکه امروز تمام 
کشــور دچار تنش آبی شــده است، تأکید 
کرد: در حال حاضر در هیچ نقطه از شــهر 
اصفهان قطعی و افت فشار آب شرب نداریم، 
با این وجــود صرفه جویــی در مصرف آب 
توسط مردم ضرورت دارد.این درحالی است 
که هفدهم مهرماه رئیس هیئت مدیره اتاق 
اصناف کشاورزی شهرستان اصفهان با اشاره 
به وعده رئیس حوضه آبریز زاینده رود برای 
تحویل حقابه کشاورزان اصفهان در پاییز و 
آبان امسال به ایسنا گفته بود که با توجه به 
اینکه ذخیره سد زاینده رود مطلوب نیست و 
باید آب کشت غله را از منابع دیگری تأمین 
کنند، احتمال تاخیر ده روزه در آبان وجود 
دارد، اما به طــور قطع در پاییز آب تحویل 

کشاورزان شرق اصفهان داده می شود. 
بــه گفته حســین وحیدا، اگرچه شــرایط 
ســد زاینده رود مناسب نیســت، اما مطابق 
پیش بینی هواشناسی آذر امسال بارش های 
خوبی پیش رو خواهیم داشــت، بنابراین در 
این شــرایط وقتی کشاورزان کشت خود را 
انجام دهند تا اسفندماه و یا عید ۱۴۰۲ نیاز 
به آب نخواهند داشــت و تا آن روز شرایط 

خوب خواهد شد.

درصورت تأخیر در بارش ها؛ 

ذخیرهسدزایندهرودتادیماهکفافمیدهد

مدیر کل راه و شهرســازی استان فارس در بازدید از پروژه 
بزرگراه دشــت ارژن- ابوالحیات از اتمــام عملیات اجرایی 
آن خبر داد و گفت: اجرای این پروژه توســط موسسه فجر 
قرارگاه خاتم الانبیا )ص( از ســال ۱۳۹۱ آغاز شــده و در 
اتصال راه های مواصلاتی شــمال به جنوب کشــور بسیار 

تاثیرگذار است.
محمودرضا طالبان اظهــار کرد: هزینه این بزرگراه از محل 
اعتبــارات ملی تامین شــده و با اعتبار به روز شــده ای به 

میزان ۳ هزار میلیارد تومان اجرا شده است.
وی در ادامه به بازگشــایی این بزرگراه در آینده ای نزدیک 
خبر داد و گفت: بزرگراه دشت ارژن  _ابوالحیات در مسیری 

کوهستانی
به طول یک کیلومتر احداث شده است که دارای دو دستگاه 
تونل، دودســتگاه گالری و شش دســتگاه پل احداث شده 
اســت و هم اکنون مراحل خط کشی بزرگراه در حال انجام 
اســت ؛ اختلاف ارتفاع ابتــدا و انتهای این خط ۱۱۰۰ متر 
اســت و به منظور اجرای ایمن سازی و آسفالت خط قدیم، 

ترافیک به مدت ۷۲ ساعت این خط منتقل خواهد شد.
مدیر کل راه و شهرســازی استان فارس در خصوص آزادراه 
شیراز- اصفهان گفت: مقرر شده بود که  مبلغ ۵۰۰ میلیارد 
تومان بــه عنوان هزینه اجرایی قطعه 8 این آزاد راه به این 

پروژه پول تزریق شود که متاسفانه علی رغم پیگیری های 
اســتانداری و اداره کل راه و شهرسازی فارس، تاکنون این 

امر محقق نشده است.
طالبــان در ادامه اظهار کرد: در حــال حاضر تلاش بر این 
اســت که قطعه 6 آزاد راه که از ابتدای ایزدخواست تا تنگ 
خیاره بیضا کشیده شده به بهره برداری برسد و قطعه ۷ نیز 

۳۵ درصد پیشرفت فیزیکی درد.
وی افزود: درخصوص ســاخت مجتمع های رفاهی آزادراه، 
به دلیل برخی تصرفات، مشکلاتی پیش آمده که در جلسه 

ای با حضور استاندار، مقرر شد فرمانداری ها هر چه زودتر 
مشکلات موجود برای مجتمع های رفاهی را برطرف کنند 

و به بهره برداری رسیدن از این ها زمان خواهد برد.
مدیر کل راه و شهرسازی استان فارس در ادامه گفت: تلاش 
بر این اســت که همزمان با افتتاح این بزرگراه توسط وزیر 
راه و شهرسازی، آیین کلنگ زنی ۱۵ هزار واحد طرح ملی 

مسکن نیز برگزار شود.
طالبان خاطرنشــان کرد: با تلاش وزارت راه در استان، ۳۵ 
بزرگراه و آزاد راه در دست احداث داریم و ز سال ۱۳۹۵ تا 
۱۴۰۰ به طور میانگین هر ســال ۱۰۵ کیلومتر و راه اصلی 

در استان به بهره برداری رسیده است.
این مقام مسئول همچنین گفت: بر آن هستیم که تا پایان 
ســال ۱۴۰۱، حدود ۲۰6 کیلومتــر  بزرگراه و راه اصلی که 
شــامل 6 بزرگراه و ۱۴ راه اصلی می شــود را در استان به 

بهره برداری برسانیم.
طالبــان در بخش دیگری از ســخنان خود در خصوص راه 
آهن شیراز- گل گوهر گفت: اجرای این خط ریلی در بحث 
انتقــال از منطقه نفتی به گازی کشــور و همچنین کوتاه 
تر شده مســیر ارتباطی گل گوهر به اهواز بسیار تاثیرگذار 
خواهد بود و ســعی داریم که این مورد را در لایحه بودجه 

۱۴۰۲ کل کشور بگنجانیم.

مدیر کل راه و شهرسازی استان فارس خبر داد:

پایان کار پروژه ملی دشت ارژن- ابوالحیات

اســتاندار ســمنان بر لزوم افزایش ۱۰۰درصدی واحدهای 
دانش بنیان اســتان در ســال تولید، تولید ، دانش بنیان و 
اشــتغال آفرین تاکید کرد و گفــت: افزایش کمّی و کیفی 
شــرکتهای دانش بنیان مورد تاکید است و باید تلاش شود 
تا تعداد این شرکت ها به نسبت سال گذشته از رشد ۱۰۰ 

درصدی برخوردار شود .
ســید محمــد رضا هاشــمی، در جلســه توســعه اقتصاد 
دانش بنیان اســتان که به میزبانی ســالن یادگار امام )ره( 
استانداری برگزار شــد با قدردانی از تلاش تمامی دستگاه 
های اســتانی در جهت تحقق شعار سال ، اظهار کرد: لازم 
اســت تا بانکهای عامل ، اولویت  پرداخت تسهیلات خود را 

به شرکتهای دانش بنیان اختصاص دهند. 
وی عنوان کرد : تمامی دســتگاه های اجرایی استان نهایت 

همکاری را با شرکت های دانش بنیان بمنظور صدور مجوز 
و تائیدیه ها و ... به انجام رسانند. 

استاندار ســمنان با تاکید بر اینکه اگر در اجرای برنامه ها 
و طرح ها از پتانســیل و ظرفیت شــرکتهای دانش بنیان 
بدرستی استفاده شــود، بی تردید این طرح ها با موفقیت 
همراه خواهد بود، تصریح کرد : لازم است تا ضمن برقراری 
ارتباط ســه جانبه میان دانشــگاه، پارک علم و فناوری و 
واحدهــای صنایع مادر ، از ظرفیت های متقابل اســتفاده 

مناسب بعمل آید.
هاشمی گفت: افزایش کمّی و کیفی شرکتهای دانش بنیان 
مورد تاکید است و باید تلاش شود تا تعداد این شرکتها به 

نسبت سال گذشته از رشد ۱۰۰ درصدی برخوردار شود .
استاندار سمنان در این جلسه به پارک علم و فناوری استان 

دستور داد تا بازدید مستمر از شرکت های دانش بنیان در 
ســطح استان را در دستور کار خود قرار داده و تلاش نماید 
تا ضمن انجام بازیدهای میدانی ، مشــکلات این مجموعه 

های علمی نیز برطرف شود. 
هاشمی در پایان ضمن قدردانی از بانکهای عامل استان ، به 
منظورهمکاری در پرداخت تســهیلات، گفت : لازم است تا 
تســهیلات اعطایی در حوزه گردشگری و صنایع دستی نیز 

بصورت ویژه در دستور کار بانکهای استان باشد

استاندار سمنان تاکید کرد:

رشد ۱۰۰درصدی واحدهای دانش بنیان های سمنان


